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            Zápis č. 4-2013 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice konaného 
            dne 12.12. 2013 v 17.00 hodin v budově OÚ

Přítomno: 15 členů zastupitelstva

Jednání zastupitelstva se zúčastnilo 7 občanů.

Zapisovatelkou dnešního jednání určil pan starosta pracovnici obce paní Janu Tobolovou.

Jednání zastupitelstva zahájil a řídil pan starosta. Uvítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna
nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva a zastupitelstvo je schopno se usnášet.
Při zahájení jednání bylo přítomno 15 členů zastupitelstva.

Pro jednání zastupitelstva předložil pan starosta níže uvedený program:
1.  Kontrola usnesení a informace starosty
2.  Informace výborů
2.1 Kontrolní výbor
2.2 Finanční výbor
3.  Kontrola rozpočtu – rozpočtové změny
4.   Rozpočtové provizorium na rok 2014
5.   Prodej , záměr prodeje a darování  obecních pozemků
5.1 Záměr prodeje – pan K.
5.2 Směna pozemků – paní Ž.
5.3 Prodej pozemků – pan J.
5.4 Prodej pozemku – nabídka pan S.
6.   Obecní vodovod
6.1 Fond obnovy vodovodů a kanalizací
6.2 Nákup vodovodního řádu
7.   Sběrný dvůr - dotace
8.   Různé
8.1 Zpráva kontrolního výboru SMOPO
8.2 Dopis SBD Frýdlant nad Ostravicí
8.3 Vyřazení MK z evidence – Valašská cesta
8.4 Diskuze

K navrženému programu jednání nepodali členové zastupitelstva žádnou připomínku nebo požadavek na 
doplnění.
55/2013 – Zastupitelstvo obce souhlasí s navrženým programem.
Hlasování: 15 : 0 : 0

Volba návrhové komise
Do této komise navrhl pan starosta pana Mgr. Lukáše Golu a a pana Ing. Josefa Klímka.
56/2013 – Zastupitelstvo obce schválilo návrhovou komisi ve složení: pan Mgr. Lukáš Gola a pan 
Ing. Josef Klímek.
Hlasování: 13 : 0 : 2

Volba ověřovatelů zápisu
Na ověřovatele zápisu byli navrženi: paní Bc. Lenka Nevludová a pan Stanislav Pustka.
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57/2013 – Zastupitelstvo obce určilo ověřovateli zápisu paní Bc. Lenku Nevludovou a pana 
Stanislava Pustku.   
Hlasování: 13 : 0 : 2

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva obce byl vyložen k nahlédnutí na OÚ. Nebyly vzneseny žádné 
námitky, považuje se za schválený.

A nyní k jednotlivým bodům programu:

1. Kontrola usnesení a informace starosty
- Usnesení z minulého ZO jsou splněna. 
- Proběhl povinný průběžný audit – přezkum hospodaření pracovníky odboru kontroly MSK 
s výsledkem:  nebyly zjištěny chyby a nedostatky.

Zhodnocení letošního roku

-personální obsazení: 
Obec zaměstnává 5 úředníků , 9 pracovníků tzv. rychlé roty, jednu knihovnici, jednu uklízečku, jednoho 
správce budov (který má na starosti i organizaci všech kulturních a sportovních akcí a správu 
sportovišť).

– provedené práce:
-Bylo zajištěno provozování obecního vodovodu vč. kanalizace.
-Bylo zajištěno odpadové hospodářství a koncem roku proběhlo výběrové řízení na zajištění odvozu a      
likvidace komunálního a velkoobjemového odpadu, které by mělo systém zlevnit v řádu statisíců.
-Byl zajištěn chod a modernizace internetové sítě kozlovice.net, internetových stránek obce a 
facebooku.
-Byl zajištěn chod naši příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Kozlovice v úzké součinnosti s vedením školy.
-Byla prováděná údržba místních komunikací, zeleně, hřbitova a všech objektů v majetku obce –
nebytových i bytových prostor.
-Byly prováděny práce v lesním hospodářství.
-Byl zajištěn chod knihovny.
-Byl zajištěn chod SRC (tělocvičen) a všech ostatních sportovišť obce vč. jejich údržby.
-Je provozována nákladní automobilová doprava (Avie) a prováděny výkopové práce naší technikou pro 
„cizí“ – objednávky od občanů.
-Obec vlastní několik živnostenských listů a koncesí.
-Na všechny mechanizmy (automobily, traktory, rýpadla, vysokozdvižný vozík, motorové pily, sekačky, 
křovinořezy, …) jsou prováděny požadované školení a přezkoušení.
-Byla zajištěna požární ochrana v obci - zajištěn chod jednotky sboru dobrovolných hasičů obce po 
materiální i personální stránce.

-Byla provedena obnova vodovodního řádu v celkové délce cca 1 km.
-Byla realizována manipulační plocha (chodník) na hřbitově – přístup ke klubovně skautů a včelařů.
-Za přispění rozpočtu obce 1 mil. Kč byla SSMSK zrealizována oprava komunikace do Měrkovic.
-Byly provedeny opravy a vysprávky několika místních komunikací.
-Byla zrealizována splašková kanalizace Lokalita Kubečka a dokončena kanalizace směr Tichá.
-Oprava lávky u pana Pěluchy.
-Na budově OÚ byla provedena kompletní výměna oken a venkovních dveří (vstupní jsou automatické).
-V sále OÚ byla vyměněna podlaha jeviště vč. povrchové úpravy a kompletní vymalování jeviště černou 
barvou.
-Byly vymalovány všechny autobusové zastávky.
-Byl realizován projekt Brána Valašska (točna naproti pily.)
-Bylo provedeno odvodnění základů ZŠ jižní strany.
-Do kuchyně ZŠ byl zakoupen konvektomat.
-Probíhají práce na projektové dokumentaci – Navýšení kapacity ZŠ a MŠ.
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-Na hřbitově byl natřen plot a upravené volné hrobové místa.
-Na základně byla realizována montážní jáma, automatické garážové vrata s novým vjezdem, kompletní 
oprava oplocení celého areálu vč. nátěru.
-Byl proveden nátěr plotů kolem vodojemů a kolem skládky.
-Byla zakoupena žulová dlažba 400 m2 (500x300x50 mm) na realizaci chodníků na hřbitově.

-Dvakrát proběhlo vítání občánků (finanční příspěvek 3 tis.Kč), návštěvy u jubilantů, pasování nových 
čtenářů, rozloučení s deváťáky, vernisáže galerie Na chodbě.
-Byl zajištěn rozvoz obědů důchodcům a spolupořádána výroční schůze klubu důchodců s občerstvením 
a kulturním programem (účast přes 110 lidí).

-Byly přiděleny dotace spolkům, klubu důchodců, byli odměněni vedoucí dětských kolektivů a členové 
výjezdové jednotky hasičů.

-Obec organizovala dětský den, obecní slavnost, rozsvícení vánočního stromu, a spoluorganizuje MF 
Souznění a vánoční jarmark.
58/2013 – Zastupitelstvo obce bere informace starosty na vědomí a souhlasí s nimi.
Hlasování: 15 : 0 : 0

Postup prací na projektu Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice
Práce probíhají velmi intenzívně ve spolupráci vedení obce – vedení školy – projektant.
Postupně bylo vypracováno a probráno několik variant řešení. Nyní existují čtyři závěrečné varianty, 
z nichž každá má své výhody i nevýhody. Jako nejlepší se jeví varianta 1, která řeší problém vestavbou 
a nástavbou stávající budovy a varianta 2, která řeší přístavbu dvoupodlažní kolem hlavní cesty, kdy obě 
třídy MŠ jsou v přízemí vedle sebe. V obou případech je předpokládaná cena kolem 30 mil. Kč.
Zastupitelé dostali pracovní verzi studie se všemi variantami v podkladech (elektronicky).
P. starosta: v případě varianty č. 1 – vestavby a nástavby stávající budovy se jedná o časově náročnou 
variantu, pracovat by bylo možno pouze o prázdninách, při sundání střechy je riziko, že přijdou vydatné 
deště a promáčí celou budovu. Výhodou je, že nedojde k úbytku zeleného pozemku u školy.
U varianty č. 2 – přístavby by se mohlo stavět i v době výuky. Až v budoucnu nebudou tak silné ročníky 
by se přístavba mohla  využít k jiným potřebným účelům. Bylo by třeba dovést sítě a postavit novou 
kotelnu. Do debaty se zapojili zastupitelé. V debatě zaznělo, že přístavbu by bylo možno v budoucnu 
využít i jiným způsobem. V případě nástavby by zase zůstala zachována zahrada, ale budova by byla 
příliš vysoká a architektonicky by zde nezapadla. Zastupitelé se neshodli na konkrétní variantě, proto 
pan starosta navrhl, že si nechají ještě další týden na detailní nastudování obou variant projektu a sejdou 
se na společné schůzce i s projektantem.
59/2013 – Zastupitelstvo obce bere informace starosty ohledně projektu navýšení kapacity ZŠ a 
MŠ na vědomí a souhlasí s nimi.
Hlasování: 15 : 0 : 0

2. Informace výborů
2.1 Kontrolní výbor
Pan Mgr. Lukáš Gola oznámil, že kontrolní výbor se sešel 19.11.2013, provedl kontrolu plnění usnesení 
Rady obce č. 8-12/2013 a Zastupitelstva obce č. 2-3/2013. KV nemá k těmto usnesením připomínky. 
Dále výbor probíral pronájem pozemků (usnesení č. 67/2003) a navrhl zrevidovat toto usnesení a 
nastavit pravidla pro pronájem pozemků. Vznesl i dotaz na aktuální stav napojení jednotlivých domů na 
splaškovou kanalizaci a postup prací na studii Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice.
Pan starosta uvedl, že rada již nájmy pozemků probírala. Není to jednoduchá věc, ale i v návaznosti na 
nový Občanský zákoník budou smlouvy postupně přepracovány vč. nájmů.
Na novou kanalizaci je již napojeno cca 280 domů z celkového počtu 315 realizovaných přípojek. 
Rovněž nejsou napojené některé domy na kanalizaci „starou“. Připravujeme seznam všech 
nenapojených objektů (kde to technicky lze) a dotyční budou dopisem vyzváni k urychlenému řešení. 
Možný postup, který může obec uplatnit je uveřejněn na obecním webu pod odkazem kanalizace.
Dotaz ohledně školy byl odpovězen v informacích starosty.
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60/2013 – Zastupitelstvo obce bere informace předsedy kontrolního výboru a vysvětlení starosty 
na vědomí.
Hlasování: 15 : 0 : 0

2.2 Finanční výbor
Pan starosta předal slovo předsedovi finančního výboru panu Ing. Josefu Klímkovi, který konstatoval, že 
se finanční výbor sešel, vedli diskuzi k účetním uzávěrkám, Ing. Klímek vše probral  i s ekonomkou 
obce p. Krpcovou. Členové FV  došli k závěru, že podklady, které nám obec předkládá v tabulkách  jsou 
přehledné a nemají k nim žádné dotazy ani připomínky.
61/2013 – Zastupitelstvo obce bere informace předsedy finančního výboru na vědomí.
Hlasování: 15: 0 : 0

3. Kontrola rozpočtu – rozpočtové změny 
Zastupitelstvu bylo předloženo plnění rozpočtu k 30.11.2013. Pan starosta provedl výklad k jednotlivým 
položkám s tím, že na příjmové straně přibyla nová položka dotace pro  hasiče ve výši 111.700,- Kč. 
Jedná se o přijatou dotaci z Moravskoslezského kraje. Na straně výdajů došlo k mimořádným výdajům, 
spojeným s konáním voleb do Poslanecké sněmovny ČR ve výši 45.642,- Kč. Položka rezerv bude vyšší 
než jsme plánovali. 
Dále byl zastupitelstvu předložen návrh rozpočtových změn a doplnění rozpočtu o nové položky a 
paragrafy. Po krátkém vysvětlení bylo přijato následující .
62/2013 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové změny v celkové výši 704.690,- Kč dle 
přiloženého návrhu, který je přílohou zápisu a zároveň pověřuje  radu obce schvalováním 
rozpočtových změn do konce roku 2013 v plném rozsahu.
Hlasování: 15 : 0 : 0

4. Rozpočtové provizorium na rok 2014
Do doby schválení rozpočtu obce na rok 2014 budeme hospodařit podle provizoria – prozatím nemáme 
dostatek přesných podkladů. Rozpočtové provizorium na rok 2014 je navrženo ze zkušenosti minulých 
let ve výši 10 mil. Kč – běžný provoz obce – mzdy, energie, plyn, PHM, údržba MK, PD, …, 
neinvestiční výdaje, investiční výdaje, příspěvková organizace ZŠ a MŠ Kozlovice, splátky úvěrů a 
úroků.
63/2013 – Zastupitelstvo obce schvaluje předložené rozpočtové provizorium na rok 2014 ve výši 
10.000.000,- Kč.
Hlasování: 15 : 0 : 0

5. Prodej záměr prodeje a směna obecních pozemků
5.1 Záměr prodeje – pan K.
Pan Ing. T. K. podal žádost o odkoupení části obecního pozemku parc. č. 3955. Vzhledem k tomu, že se 
v tomto pozemku nachází splašková i dešťová kanalizace a zároveň je tato parcela přístupovým místem
k parcele č. 913/1(manželé M.),  rada tento prodej nedoporučila.
64/2013 – Zastupitelstvo obce nesouhlasí s prodejem části obecní parcely č. 3955, k.ú. Kozlovice 
dle žádosti pana Ing. T. K.
Hlasování: 15 : 0 : 0
5.2 Směna pozemků – paní Ž.
Na minulém zasedání ZO byl předběžně záměr směny schválený. Bylo vypracováno geodetické 
zaměření skutečného stavu. Na základě tohoto zaměření došlo k upřesnění žádosti o směnu. Předmětem 
upřesněné žádosti o směnu by se měl stát pozemek paní Ž. parc. č. 771/3 – 1345 m2 a obecní pozemky 
parc. č. st. 193/1 (90m2), st. 193/5 (10m2), 4171 (82m2), 2696/8 (282 m2), 2696/6 (242 m2) a 193/3 (12 
m2).
65/2013 – Zastupitelstvo obce schvaluje záměr směny pozemků a budovy stodoly. Předmětem 
směny ze strany obce je dle nově vyhotoveného GP č.1502-112/2013 ze dne 10.12. 2013 parc. č. st. 
193/1 (90 m2), st. 193/5 (10 m2), 4171(82 m2), 2696/8 (282 m2), 2696/6 (247 m2), 193/3 (12 m2) a 
objekt stodoly, vedený v evidenci majetku pod názvem „stodola č. p. 39“. Celková výměra 
pozemků směnovaných ze strany obce činí 723 m2. Předmětem směny ze strany paní Ž. je parc.č. 
771/3 (1345 m2).
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Hlasování: 15 : 0 : 0

5.3. Prodej pozemků – pan J.
Na druhém letošním jednání ZO byl schválen záměr prodeje částí obecních pozemků parc. č. 1668/1, 
4095/13 a 4095/39 k. ú. Kozlovice panu J. Proběhlo geodetické zaměření za přítomnosti obce a byl 
vypracován geometrický plán na náklady kupujícího. Cena byla schválená dle schválené metodiky na 
200+90+90+50+20=450x0,7=315,- Kč/m2. Obec si ponechala  přístup k potoku po obou stranách 
zdejšího mostu. 
66/2013 – Zastupitelstvo obce ZO schvaluje prodej obecních pozemků parc.č. 1668/1 díl „a“ (53 
m2), parc.č. 4095/39 díl „b“ (88 m2) a parc. 4095/13 (13 m2) dle GP 1490-137/2013 vyhotoveného 
Ing. Markétou Smelíkovou. Cena 315,- Kč za m2.
Hlasování: 13 : 2 : 0

5.4. Prodej pozemků – nabídka pan S.
Na minulém jednání zastupitelé odložili rozhodnutí o žádosti pana S. o koupi pozemku parcelu č. 
2890/19 z důvodu jeho nepřítomnosti (omluvil se, nemohl se dostavit).
Zastupitelé obdrželi podklady k nabídce Ing. S. na odkoupení obecního pozemku v lokalitě Fojtíková. 
Cena za pozemek činí 990.880,-Kč (1126m x 880,-Kč/m2). Ing. S. se dostavil a uvedl, že hlavním 
důvodem koupě sousedního pozemku je skutečnost, že nechce mít z této strany souseda. Hodlá na 
pozemku vysadit sad nebo postavit hospodářskou budovu.  Prezentoval 4 návrhy úhrady pozemku, a to:

- uhradit 750 tis. Kč a po dobu pěti let poskytovat každým rokem naší škole finanční dar ve výši 
50 tis. Kč.

- uhradit 700 tis. Kč a po dobu tří let poskytovat každým rokem naší škole finanční dar ve výši 
100 tis. Kč

- uhradit 700 tis. Kč a 250 tis. Kč jednorázový dar škole
- uhradit celou částku s tím, že by zvážil další sponzorování školy

Dále uvedl, že za penězi, které by poskytl škole chce vidět konkrétní účelovost.
Pan starosta řekl, že je velmi nebezpečné rušit naše stanovená pravidla, cena pozemku je dána a obec se 
bude držet nastolené linie prodeje. Navíc má obec s tímto pozemkem v případě, že by se neprodal, určité 
záměry. Na tomtéž se po krátké diskuzi shodli všichni zastupitelé.
Pan S. po vyslechnutí všech argumentů podal ústní žádost o odkoupení pozemku parc. č. 2890/19 , k.ú. 
Kozlovice v plné výši, tedy za cenu 990.880 ,- Kč.
67/2013 – Zastupitelstvo obce schvaluje prodej obecního pozemku parcela č. 2890/19, výměra 1126 
m2 manželům Ing.  J. a A. S . Cena 880,- Kč/m2. Nad rámec kupní ceny bude uhrazena částka za 
rezervovaný příkon elektro 16.000,- Kč (jistič 32 A).
Hlasování: 15 : 0 : 0

6. Obecní vodovod
6.1.Fond obnovy vodovodů a kanalizací
Na prvním zasedání letošního roku schválilo zastupitelstvo tzv. Plán financování obnovy vodovodů a 
kanalizací. Z tohoto plánu vyplývá, že by obec měla ročně vázat prostředky v hodnotě 1,57 mil. Kč na 
postupnou obnovu vodovodu. Výše těchto prostředků vyplývá z odhadnuté opotřebovanosti vodovodu a 
jeho ocenění daného vyhláškou, kterou bylo nutné splnit. 
Postupnou obnovu bude obec provádět vlastními pracovníky (v převážné většině). V letošním roce byla 
provedena obnova v délce cca 1000 m. Jednalo se o reprezentativní vzorek, pro ohodnocení skutečně 
potřebných prostředků na 1m obnovy. Kopalo se v zahradách, vjezdech, na zelené louce a v místní 
asfaltové komunikaci. Z celkové délky provedené obnovy a vynaložených finančních prostředků 
vyplývá, že jsme schopni 1m realizovat přibližně za cca 900,- Kč a ne, jak ukládá vyhláška při 
zpracování plánu financování obnovy cca 2.000,- Kč. Zároveň se ukázalo, že vodovod není až v tak 
špatném stavu, jak by mělo jeho stáří odpovídat. Navíc se průběžně po celou dobu existence vodovodu 
prováděly jeho opravy i výměny dílčích částí potrubí a armatur. Při tempu obnovy 1 km ročně bychom 
zvládli vyměnit celý vodovod zhruba za 20 let, což jeho stáří ani stav nevyžaduje.
Vázat prostředky v plné výši, jak byly vypočteny v Plánu financování obnovy se jeví v závislosti na 
dalších nutných investicích obce (např. Navýšení kapacity ZŠ a MŠ) nemožné a dle výše uvedeného 
především nepotřebné.
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Zastupitelé se s problematikou sami dopodrobna seznámili, jak bylo dohodnuto na minulém ZO.
68/2013 – Obec nezřídí samostatný peněžní fond na obnovu vodovodů a kanalizací. Při 
schvalování rozpočtu ZO vždy rozhodne o výši prostředků na obnovu pro daný kalendářní rok. 
Prostředky použité na obnovu vodovodu budou v účetnictví evidovány tak, aby bylo možné jejich 
použití doložit a prokázat. Eventuální zůstatek prostředků na konci roku bude převeden do 
nespecifikovaných rezerv.
Hlasování: 15 : 0 : 0

6.2 Nákup vodovodního řádu
V lokalitě Jarošova – směr Říčky jsou soukromé stavební parcely. Původně měla tuto lokalitu 
„zasíťovat“ realitní kancelář, která ovšem toto neprovedla a majitele parcel dostala do nemilé situace. 
Majitelé parcel vybudovali na své náklady všechny potřebné sítě – mimo jiné i vodovod. Každý z nich 
přispěl cca 200 – 250 tis. Kč. Na provozování vodovodu nemají oprávnění a proto se obrátili na obec. 
Vodovod nám nabízejí. Jedná se o cca 430 m hlavního řádu. Vodovod je proveden dle našich zvyklostí a 
je zkolaudovaný. Vodovod vlastní 8 majitelů – fyzických osob. Obec s darováním s lidského hlediska 
nesouhlasí  a navrhla tuto stavbu odkoupit. 
Po krátké diskuzi se zastupitelé shodli a kupní cenu stanovili ve výši 20% z předpokládaných nákladů ( 
v případě, že by pořizovala  obec svépomocí). Takový to vodovod by obec vybudovala cca za 400 tis. 
Kč. Návrh kupní smlouvy vypracoval Mgr. Szkandera (právník obce) a byla přiložena jako podklad pro 
dnešní jednání.
69/2013 – Zastupitelstvo obce schvaluje nákup nemovitého majetku – vodovodního řádu dle 
kolaudační souhlasu k užívání stavby vodního díla vydaného Magistrátem města FM odborem 
životního prostředí a zemědělství pod č.j. MMFM 1 12194/2013. Název díla:     Prodloužení 
vodovodu v k.ú. Kozlovice v části Jarošova umístěného na pozemcích parc.č. 640/13, 4131, 640/1, 
600/2, 3945/2, 3939,528/9, 528/27, 528/23 k.ú. Kozlovice. Kupní cenu ZO stanovuje na částku 80 
tis. Kč a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.
Hlasování: 14 : 1 : 0     

7. Sběrný dvůr - dotace
Obec provozuje sběrný dvůr (za hřbitovem – tzv. Vlčková stodola). Lidé tento dvůr hojně využívají, ale 
ne všichni třídí odpad do určených nádob a celkové prostředí neodpovídá současným požadavkům 
technickým ani estetickým. 
Proto se obec rozhodla požádat o dotaci z programu OPŽP. Předmětem žádosti je část stavební –
zpevněná plocha, oprava střechy stodoly, oplocení, automatická brána, … Dvůr bude vybaven 
kompletním potřebným zařízením – kontejnery, kamerový systém vč. nákladního automobilu pro svoz 
odpadů. Celková cena cca 7 mil. Kč. Předpokládaná dotace cca 90%. Navrženou koncepci vč. rozpočtu 
zastupitelé obdrželi v podkladech. 
Rada obce před časem schválila podání žádosti o dotaci na realizaci projektu Sběrný dvůr Kozlovice. 
Není ovšem zcela jasné zda nebude potřeba i schválení zastupitelstvem.
70/2013 – Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci s programu OPŽP,  prioritní osa 4 
– Zkvalitnění nakládání s odpady a odstraňování starých ekologických zátěží, část 4.1 Zkvalitnění 
nakládání s odpady na projekt Sběrný dvůr Kozlovice.
Hlasování: 15 : 0 : 0

8. Různé 
8.1 Zpráva kontrolního výboru SMOPO
ZO byla předložena zpráva kontrolního výboru SMOPO za rok 2012.
71/2013 – Zastupitelstvo obce bere zprávu kontrolního výboru SMOPO o provedených kontrolách 
hospodaření svazku za rok 2012 na vědomí.
Hlasování: 15 : 0: 0

8.2 Dopis SBD Frýdlant nad Ostravicí
Zastupitelé obdrželi dopis SBD Frýdlant k problému chodníků kolem bytovek (za rest. U váhy), které 
byly probírány na minulém ZO. 
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72/2013 - Zastupitelstvo obce bere dopis SBD Frýdlant nad Ostravicí na vědomí. Celá záležitost již 
byla projednána na minulém ZO.
Hlasování: 15 : 0: 0

8.3 Vyřazení MK z evidence – Valašská cesta
Zastupitelstvu byla předložena opětovná žádost manželů Ž. ohledně opravy tzv. Valašské cesty. 
Rozhodování o opravách obecních cest (MK a účelových komunikacích) patří do kompetence rady. 
Zastupitelstvo už svůj názor podalo na minulém jednání.
Vzhledem k tomu, že předmětná komunikace byla v minulosti zařazena do evidenčního seznamu tzv. 
místních komunikací, měla by tato cesta splňovat určité technické podmínky. Komunikace slouží jen 
jako cesta turistická a přístupová k polním pozemkům. Nevede k žádnému obydlí na katastru obce. 
Vzhledem k tomu, že v dohledné době nedojde k její opravě tak, aby parametrům MK vyhovovala 
navrhuje rada obce, aby byla z evidenčního seznamu MK vyřazena a přeřazena mezi účelové veřejně 
přístupné komunikace, na které jsou kladeny zcela jiné nároky.
Pokud se v budoucnu cesta opraví, může být zařazena zpět mezi MK. Tento převod nezpůsobí nikomu 
žádné omezení v přístupu.
Přítomný žadatel o opravu komunikace -  p. Ž. řekl, že mu připadá nefér, že se problém přesouvá a obec 
se chce vyhnout zodpovědnosti. Chtěl po p. starostovi vysvětlení, jakým způsobem obec rozhoduje o 
zařazení komunikací do plánu oprav za jednotlivé roky. Pan starosta odpověděl, že každým rokem se 
vyčlení v rozpočtu částka na opravy komunikací a rada vybere podle potřebnosti. Žádosti není potřeba 
psát opakovaně. Stav komunikací je nám dobře znám. Opravu Valašské cesty jistě v budoucnosti 
provedeme, ale nechceme nic slibovat dopředu. Obzvláště v době, kdy nás čeká výstavba školy.
73/2013 Zastupitelstvo obce souhlasí s vyřazením části místní komunikace (tzv. Valašské cesty) 
parc.č. 4007/1 v úseku od obecního vodojemu po katastr obce Kunčice pod Ondřejníkem 
z evidenčního seznamu MK a přeřazením mezi komunikace účelové veřejně přístupné. Pověřuje 
starostu, aby provedl příslušné kroky.
Hlasování: 14 : 0: 1

8.4 Diskuze

Člen rady pan Libor Král navrhl schválení finanční odměny panu Ing. M.T. a panu L.Č.. Jako důvod 
uvedl dlouhodobě vykonávané činnosti, které jsou nad rámec povinností starosty, či místostarosty. Jedná 
se zajištění chodu internetové sítě kozlovice.net (již 10 let), kompletní servis webových stránek obce vč. 
facebooku, zajištění provozování obecního vodovodu (nepřetržitě) a všech činností s tím souvisejících.
Zastupitelé tento návrh podpořili.
74/2013 Zastupitelstvo obce schvaluje peněžní dar Ing. M.T., bytem Kozlovice ve výši 44 tis. Kč za 
práci a přínosné aktivity pro obec spočívající v dlouhodobém zabezpečení provozu internetové sítě 
kozlovice.net, aktualizaci a tvorbě webu, facebooku obce, tvorbu fotoarchivu obce a provozování 
obecního vodovodu.
Hlasování: 14 : 0: 1

75/2013 Zastupitelstvo obce schvaluje peněžní dar panu L.Č., bytem Kozlovice ve výši 44 tis. Kč
za práci a přínosné aktivity pro obec spočívající v dlouhodobém zabezpečení provozu obecního 
vodovodu a vypracování Plánu obnovy vodovodů a kanalizací obce.
Hlasování: 14 : 0: 1

Zasedání Zastupitelstva obce se zúčastnil i pan C. ml., syn pana Ing. P. C., spolumajitele pozemků 
kolem cesty ke skokanským můstkům. Majitelé těchto pozemku  k nim chtějí vybudovat na vlastní 
náklady vodovod. Tento vodovod by vedl i přes obecní pozemky, které bude obec směňovat s paní  L. 
Ž. Paní Ž. předběžně přislíbila, že v budoucnu nebude stavbě bránit. Rovněž stavebním úřadem ve F-M 
jsme byli ujištěni, že ve  změně majitelů pozemku i parcelních čísel v průběhu stavebního řízení nevidí 
problém.
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Pan Doležal se zajímal o využití kontejneru na rostlinný odpad. Pan místostarosta odpověděl, že lidé 
kontejner využívají dostatečně  i když občas se v něm najde i něco, co tam nepatří.

Jednání zastupitelstva ukončil pan starosta ve 20.50 hodin, poděkoval všem za účast.

Podpis starosty: Podpisy ověřovatelů zápisu:
Ing. Miroslav Tofel Bc. Lenka Nevludová

Stanislav Pustka

Zápis vyhotoven dne:  17. 12.2013
Zapsala:  Tobolová
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